
 

 

Referat for hovedbestyrelsesmøde 3. juli 2025 (Teams/online møde) 

 
Til stede: Jan Pedersen, Claus Hansen, Per Springborg, Kristian Bech, Frank Evald, Jørn Jensen, 

Ulrik Kristensen, Inge Madsen, Lotte Fønskov & Niels Jørgen Johansen 

Afbud: Ingen 

 

 

 

Underskrift af referatet fra hovedbestyrelsesmødet den 04.04.25 

Nærværende møde blev afholdt på teams, hvorfor referat af tidligere møde foretages på første 

fysiske møde i HB. 

 

1. Økonomi. 1. kvartal (bilag udsendes) 

Materiale vedrørende økonomi for henholdsvis DV og DV Event vedrørende 1. kvartal 2025 var 

rundsendt til deltagerne i god tid inden mødet. 

Claus gennemgik konklusioner i materialet og tilføjede opdateringer hvor relevant. Der blev 

givet status på medlemstal, bedækningstal, tilmelding til årets første avlsarrangementer og 

øvrige relevante forhold (sponsor til UVM, World Cup følauktion etc). 

Det er stadig tidligt på året, men ud fra kvartalsopgørelsen og baseret på estimat for året, bliver 

resultatet samlet set negativt og forventelig lavere end budgetteret. 

 

2. Status medlemsblad 

Jan og Claus orienterede om status på projektet omkring medlemsbladet Ridehesten. Der har 

været afholdt møde med Wiegaarden og der er løbende dialog omkring projektet. Forskellige 

scenarier bliver undersøgt, ligesom der bliver kigget på økonomiske muligheder/konsekvenser. 

Det er aftalt, at gennemføre spørgeskemaundersøgelse blandt DV-medlemmer og øvrige 

abonnenter af Ridehesten for at indsamle viden angående medlemskommunikation. 

 

3. Status Vilhelmsborg kontrakt 

Jørn og Claus orienterede om status på forhandlingerne af en ny kontrakt mellem DAV og DV. 

Forhandlingerne har pågået et stykke tid og pt foreligger der et udkast til en aftale, hvor 

økonomien er baseret på en afregning ud fra forbrug og byggende på listeprisen for 

Vilhelmsborg. Det udestår at få afklaret to punkter, som relaterer sig til tidligere aftale. DAV 

har primo juli ønsket at sætte forhandlingerne på pause.  

 

4. UVM-udtagelse, evaluering af proces 

Lotte gav status på forløbet omkring UVM udtagelse – både første og anden besigtigelse. Den 

store opbakning til første besigtigelse er glædelig, men gav lidt ændringer i tidsplanen grundet 

de mange tilmeldinger. Dette medfører øgede udgifter til afholdelse, da det blev nødvendigt at 

tage flere dage end forventet i brug. Det blev aftalt, at der skal kigges ind i processen, 

kommunikation og snitflader omkring UVM i dressur. Lotte undersøger muligheder for 

finansiering af dommere til UVM i Verden. 

 

 



 

5. Forhold regioner/forbund (bilag udsendes) 

Det blev valgt at udsætte punktet til første fysiske møde i Hovedbestyrelsen. 

 

6. Meddelelser 

Ulrik orienterede fra auktionsudvalget og om DV Norge. Igen i år afholdes der velvilligt 

følskue/hoppekåring hos Endresen Dressage. 

Inge orienterede fra Ung i DV. Der bliver ikke afholdt sommerlejr i år, på grund af for få 

tilmeldte. 

Claus orienterede om status på den nyetablerede Amatør Cup og om status på aftalen med 

Freka. 

 

7. Eventuelt 

Ikke noget at berette. 


